


JANUARY 2020 / JANVIER 2020**AUSTRALIA : EOA :**


	<p>2020 EOA Conference & Awards Night : Save the date! This year's Conference will be held in Sydney on Thursday the 14th of May. This year's Awards Night will be held in Sydney on Wednesday the 13th of May. > More information regarding the venue, speakers and topics will be shared on this webpage and via our newsletter.</p>
---	---



Just announced: "Following a referral on 6 February 2020 from the Treasurer, The Hon Josh Frydenberg MP, the Standing Committee on Tax and Revenue will inquire into and report on the Tax Treatment of Employee Share Schemes".
[https://www.aph.gov.au/Parliamentary_Business/Committees/House/Tax_and_Revenue/EmployeeShareSchemes ... #EmployeeOwned](https://www.aph.gov.au/Parliamentary_Business/Committees/House/Tax_and_Revenue/EmployeeShareSchemes...#EmployeeOwned)

Juste annoncé : "Suite à une saisine du 6 février 2020 par le Directeur du Trésor, l'honorable Josh Frydenberg, député, le Comité permanent des impôts et des recettes enquêtera et fera rapport sur le traitement fiscal des systèmes d'actionariat salarié".
[https://www.aph.gov.au/Parliamentary_Business/Committees/House/Tax_and_Revenue/EmployeeShareSchemes ... #EmployeeOwned](https://www.aph.gov.au/Parliamentary_Business/Committees/House/Tax_and_Revenue/EmployeeShareSchemes...#EmployeeOwned)

BELGIUM : ETION

	<p>Komende activiteiten woensdag 12 februari -18:30 : ETION Jongeren tussen feit en fictie donderdag 13 februari -12:00 : Lunchgesprek met topsportcoach Paul Van Den Bosch vrijdag 14 februari - 19:00 : 27ste Nocturne van de Kempen dinsdag 18 februari - 11:45 : Lunchgesprek met Ludo Sarens, voorzitter Sarens Kranen</p> <p style="text-align: right;">Meer activiteiten</p>
---	--

FRANCE :

F2iC - Fédération des Investisseurs Individuels et des Clubs d'investissement : A la découverte du Webzine de la Fédération de janvier 2020 - Meilleurs Voeux pour 2020 :
<https://www.f2ic.fr/ffci-portal/cms/7128/accueil.dhtml>

GERMANY : AGP

Mitarbeiterbeteiligung verbessern – Was Startups fordern :

Dirk Lambach, Januar 31, 2020 : Am 27. Januar fand eine Anhörung im Bundesfinanzausschuss zum Thema Mitarbeiterbeteiligung statt. Grundlage der Anhörung waren zwei unterschiedliche Anträge von [FDP](#) und [Grünen](#). Die Mitarbeiterbeteiligung ist in Deutschland „aufgrund der steuerlichen und bürokratischen Vorschriften unattraktiv, so dass deutsche Unternehmen international Wettbewerbsnachteile erfahren“, heißt es im Antrag der FDP. Die Grünen weisen darauf hin, dass insbesondere Startups bei der Rekrutierung von begehrten Mitarbeitern ins Hintertreffen geraten, wenn sie keine attraktiven Anreize bieten können. ([Mehr ...](#))



Améliorer la participation des salariés - Ce que demandent les start-ups : Dirk Lambach, 31 janvier 2020 : Le 27 janvier, une audition a eu lieu au sein de la Commission fédérale des finances sur le thème de la participation des salariés. L'audition était fondée sur deux propositions différentes du FDP et des Verts. La participation financière des salariés en Allemagne est "peu attrayante en raison des réglementations fiscales et bureaucratiques, de sorte que les entreprises allemandes sont désavantagées sur le plan de la concurrence internationale", indique la proposition du FDP. Les Verts soulignent que ce sont surtout les start-ups qui prennent du retard dans le recrutement de salariés recherchés si elles ne peuvent pas offrir des incitations attrayantes. ([Plus ...](#))

Improving Employee Participation - What start-ups demand : Dirk Lambach, January 31, 2020 : On January 27, a hearing was held in the Federal Finance Committee on the topic of employee participation. The hearing was based on two different proposals from the FDP and the Greens. Employee financial participation in Germany is "unattractive due to tax and bureaucratic regulations, so that German companies are at a competitive disadvantage internationally", the FDP motion states. The Greens point out that especially start-ups fall behind in the recruitment of sought-after employees if they cannot offer attractive incentives. ([More ...](#))

NETHERLANDS: SNPI

[Downloads](#)

Deze gratis downloads over aandelen voor uw personeel staan vol met handige tips.

Ces téléchargements gratuits pour votre personnel regorgent de conseils utiles.

These free share downloads for your staff are packed with useful tips



UK :

EOA : The Robert Oakeshott Lecture 2020 :



[27 February 2020 //12:00 pm - 3:00 pm // Cass Business School - 106 Bunhill Row London EC1Y 8TZ United Kingdom.](#)

More and more we are thinking about the role of employee ownership alongside automation, which is why our first major event of 2020 will see Naomi Climer, Co-chair of the Institute for the Future of Work, give the 2020 Robert Oakeshott Lecture. Read her blog on [Automation, AI and putting people first](#) and/or [book a place at the lecture](#).


EOA launches EO Learn to support the sector to thrive : The EOA has launched EO Learn with a trio of learning programmes that support employee owned businesses to succeed. Key contributors from the employee owned sector have liaised with EOA members to build courses that hone the skills of leaders and employee representatives in employee owned businesses. [Learn more>>>](#)

EOA lance EO Learn pour aider le secteur à prospérer : EOA a lancé EO Learn avec trois programmes d'apprentissage qui aident les entreprises détenues par leurs salariés à réussir. Des intervenants clés du secteur de l'actionariat salarié se sont mis en rapport avec les membres de EOA pour élaborer des cours qui affinent les compétences des dirigeants et des représentants des salariés dans les entreprises détenues par des salariés. ([Plus ...](#))

Keynote speaker announced for EOA Finance Symposium : Eric Leenders, Managing Director - Personal Finance, UK Finance has been announced as the keynote speaker of the EOA's first finance symposium. He will be addressing the important role employee ownership can play in the UK economy as well as how investors and lenders can benefit from supporting businesses to make the transition to employee ownership. [Read more>>>](#)

Eric Leenders, directeur général - Finances personnelles, UK Finance sera l'orateur principal du premier symposium financier de l'EOA. Il abordera le rôle important que l'actionariat salarié peut jouer dans l'économie britannique ainsi que la manière dont les investisseurs et les prêteurs peuvent bénéficier du soutien des entreprises pour effectuer la transition vers l'actionariat salarié. ([Plus ...](#))

ESOP Centre :

	<p>Sheriff rides in for share plans symposium : Professor Michael Mainelli, executive chairman, Z/Yen Group and High Staff Sheriff of the City of London, will deliver the keynote speech during the Centre's fourth British Isles Symposium, at Linklaters in London on Thursday, March 26. His main theme will be "Inequality - some thoughts from the front line of Long Finance" and he will talk about the role of stock options. Prof Mainelli is a qualified accountant, securities professional, computer specialist, and management consultant, educated at Harvard University and Trinity College Dublin. (More ...)</p>
---	--

Le shérif se rend au symposium sur les plans d'actionariat : Le professeur Michael Mainelli, président exécutif du groupe Z/Yen et shérif de la ville de Londres, prononcera le discours principal lors du **quatrième symposium des îles britanniques du Centre, à Linklaters à Londres, le jeudi 26 mars.** Son thème principal sera "Inégalité - quelques réflexions de la première ligne de la finance à long terme" et il parlera du rôle des stock options. Le professeur Mainelli est expert-comptable, professionnel des valeurs mobilières, spécialiste en informatique et consultant en gestion, qui a fait ses études à l'université Harvard et au Trinity College de Dublin. ([Plus ...](#))

PROSHARE :

Attitudes to Employee Share Ownership : Failure to engage the rapidly growing workplace millennials population on share plans could have existential consequences for the share plans industry. [Download the report](#)

Attitudes à l'égard de l'actionariat salarié : Le fait de ne pas faire participer les « millenials », dont l'effectif est en croissance rapide dans le monde du travail, aux plans d'actionariat pourrait avoir des conséquences existentielles pour le secteur des plans d'action. [Télécharger le rapport](#)

USA

NCEO :

[Center for American Progress Issues Report Recommending State Employee Ownership Efforts](#)

The Center for American Progress issued a report that in part recommended state employee ownership efforts. [\[More...\]](#)

[Le rapport du Center for American Progress Issues recommande des efforts en matière d'actionnariat salarié](#) : Le Center for American Progress a publié un rapport qui recommande entre autres des efforts de l'Etat en matière d'actionnariat salarié. [\[Plus...\]](#)

PSCA :

[Profit Sharing and 401\(k\) Plans Survey](#) : PSCA's 62nd annual survey reports on the 2018 plan-year experience of 608 companies

